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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Ивет Николова, новоназначен ръководител на Службата по търговско-икономически въпроси (СТИВ) - Шанхай,
посети Българската търговско-промишлена палата (БТПП) и разговаря с председателя Цветан Симеонов. Тя
представи приоритетите на своята мисия и идеи за бъдещи съвместни инициативи с Палатата. Николова
отбеляза, че 24-милионният Шанхай е един от най развитите бизнес центрове в Китай. Според нея пор... 

За 20-а година започва благотворителната кампания "Българската Коледа". Началото на юбилейното издание в
подкрепа на болните деца и лечебните заведения бе дадено днес от президента Румен Радев. Благородната
кауза има за цел да насърчава дарителството, да спомага за решаване на значими за обществото проблеми,
касаещи здравето на децата, и да подпомага лечението им. Благодарение на активната подкр... 

Председателят на Българска търговско-промишлена палата (БТПП) Цветан Симеонов се срещна с управителя на
Интер Експо Център Ивайло Иванов. На срещата беше обсъдено състоянието на панаирната и изложбена
дейност в страната след ограниченията във връзка с COVID-19. Те подчертаха, че търговските изложения дават
възможност за запознаване с най-новите постижения и идеи в представената област и подпомагат... 

На 29 ноември в Гранд хотел Милениум в София се проведе форумът "ИСТОРИЯ И БЪДЕЩЕ – недвижимо
културно наследство и енергийна ефективност". Организатори на събитието бяха: Посолството на Италия в
България, ИЧЕ – Агенция София, Конфиндустрия България (сдружение на италианското предприемачество), в
партньорство с Агенция CasaClima, Камара на Архитектите в България, Регионална Колегия София Област и... 

Заглавие: Компаниите от България и Шанхай с потенциал за взаимодействие
Дата: 29.11.2022 19:19
Медия: Банкеръ

Заглавие: Да подкрепим "Българската Коледа"
Дата: 29.11.2022 19:02
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Интер Експо Център и БТПП ще си партнират
Дата: 29.11.2022 18:40
Медия: Банкеръ

Заглавие: Форум "История и бъдеще - недвижимо културно наследство и енергийна ефективност"
Дата: 29.11.2022 16:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: БТПП - домакин на българо-египетски бизнес форум
Дата: 30.11.2022 13:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/kompaniite-ot-bulgariia-i-shanhai-s-potencial-za-vzaimodeistvie
https://www.bcci.bg/news/19190
https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/inter-ekspo-centur-i-btpp-shte-si-partnirat
https://www.bcci.bg/news/19189
https://www.bcci.bg/news/19191


БТПП бе домакин на Българо – египпетски бизнес форум. Събитието се проведе съвместно с Посолството на
Египет в София и с участието на партньорски организации от Египет. Форумът бе официално открит от Цветан
Симеонов, председател на БТПП, който акцентира върху доброто сътрудничество на Палатата с партньори от
Египет. Той изрази благодарност към Посолството на Египет в София и определи бизнес форум... 

Създаден е Инициативен комитет за изграждането на паметник на акад. Благовест Сендов (1932-2020г.). Идеята е
на академичната общност на Софийския университет (СУ) "Св. Климент Охридски" и на Българската академия на
науките (БАН), съобщават от СУ и от БАН. Съпредседатели на комитета са ректорът на Софийския университет
"Св. Климент Охридски" проф. Анастас Герджиков и председателят на БАН акад. Юлиа... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Русе, Габрово и Велико Търново имат добре развита индустрия, но не може да се сравняват със средата,
създадена около "Тракия икономическа зона", или промишления клъстер около София, казва икономистът от
ИПИ – Господин Николов, ако се съберат данните за брутния вътрешен продукт по области, както сте направили в
новото издание на ИПИ "Регионални профили", се оказва, че в Южна България заедно със Соф... 

Инвестират над 38 млн. евро за развитие на Северозападна и Западна България и граничните райони на
СърбияЕвропейската комисия одобри Програмата за трансгранично сътрудничество между България и Сърбия
2021-2027. Над 38 млн. евро ще бъдат инвестирани през следващите 7 години в областите Видин, Монтана, Враца,
София, Перник, Кюстендил на територията на България и Борски, Зайчарски, Пиротски, Нишки, Т... 

Въпросът, който трябва да се задава е – искате ли да ви вдигнат данъците, за да платите по-високите пенсии. Това
е неминуемо, прогнозира пред БНР икономистът Никола Янков.Дългове България няма да може да взема скоро,
защото лихвените нива в световен мащаб се вдигнаха драматично. Това не е ниво, на което може да се вземат
много дългове. Освен това имаме намален апетит на инвеститорите да купуват бъ... 

Годишната конференция на ООН за климата (COP27), която току-що приключи в Египет, може би постави рекорд
по най-голям брой лоши идеи, представяни някога на голяма международна конференция. Заявената причина за
тези конференции е да се реши "проблемът" с глобалното затопляне - практическото политическо решение обаче
ще остане завинаги недостижимо, докато конференциите се провеждат на интересни мест... 

Заглавие: Създаден е Инициативен комитет за изграждането на паметник на акад. Благовест Сендов
Дата: 30.11.2022 11:04
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Адриан Николов: Областите с университети дърпат по-бързо в индустрия и услуги, "бумтят" тези с по-
качествено висше
Дата: 30.11.2022 09:37
Медия: Индустриален клъстер Средногорие

Заглавие: ЕК одобри Програмата за трансгранично сътрудничество България - Сърбия
Дата: 30.11.2022 10:36
Медия: Economy

Заглавие: Икономист: Скоро България няма да може да взема дългове и ще видим доброто старо вдигане на
данъци
Дата: 30.11.2022 10:32
Медия: Фактор

Заглавие: Ричард Ран: Зеленият дневен ред ще остави много хора на студено тази зима
Дата: 30.11.2022 10:26
Медия: Днес+

Заглавие: Улесняваме транзита на товари от и към Украйна

https://www.bta.bg/bg/news/lik/368789-sazdaden-e-initsiativen-komitet-za-izgrazhdaneto-na-pametnik-na-akad-blagovest-
https://srednogorie.eu/%D0%B0%D0%B4%D1%80%D0%B8%D0%B0%D0%BD-%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D0%B2-%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81-%D1%83%D0%BD%D0%B8%D0%B2%D0%B5%D1%80%D1%81%D0%B8%D1%82/
https://www.economy.bg/economy/view/53079/EK-odobri-Programata-za-transgranichno-sytrudnichestvo-Bylgariya---Syrbiya-
https://faktor.bg/bg/articles/ikonomist-skoro-balgariya-nyama-da-mozhe-da-vzema-dalgove-i-shte-vidim-dobroto-staro-vdigane-na-danatsi
https://dnesplus.bg/izbrano/richard-ran-zeleniyat-dneven-red-shte-ostavi-mnogo-hora-na-studeno-tazi-zima_1100072
https://www.moreto.net/novini.php?n=469228


Улеснява се транзитът на товари от и към Украйна. Работи се по идентифициране на проекти и се търсят
краткосрочни инвестиции, които могат да бъдат изпълнени в непродължителен срок за т. нар. Коридори за
солидарност. Това стана ясно по време на осемнадесетото заседание на Комитета за наблюдение на ОПТТИ
2014-2020, което се проведе в периода 28-29 ноември в Стара Загора."До края на програмата остава... 

Германският автомобилен гигант Volkswagen може да спре да инвестира във фабрики за батерии в Европейският
съюз, ако блокът не успее да укроти цените на енергията и да засили индустриалната си политика, заяви висш
изпълнителен директор на компанията, цитиран от "Политико". "Европа не е конкурентоспособна по отношение на
разходите в много области, особено що се отнася до разходите за електричество и... 

Фирмата произвежда система с изкуствен интелект, която помага на професионалните отбори да следят
състоянието на състезателите си и да имат преднина в играта Може ли изкуственият интелект да се намеси във
футбола и да направи играта още по-зрелищна? Фондът за капиталови инвестиции от Групата на "Българска банка
за развитие" АД ще вложи 4 млн. лв. в развитието на иновативната компания "Барин Спортс... 

Страната ни ще може да разчита на 20 млрд. лева европейско финансиране по оперативни програми, 14 млрд.
лева от които вече са одобрени. Тези инвестиции ще изискват и национално съфинансиране по определени
проекти, кактро и частни инвестиции. Оказва се, че по доходи и БВП в България вече е достигнала
средноевропейските показатаели на 50%. Но е можело и по-далеч да стигне... "Някои от регионите опус... 

Номинираният за нов посланик на САЩ в България Кенет Мъртън беше изслушан в комисията по външни
отношения на Сената на 29 ноември. Това стана близо половин година, след като президентът Джо Байдън обяви
кандидатурата му за поста на мястото на Херо Мустафа. По време на изслушването не беше повдигната
обичайната тема за корупцията, но беше спомената рафинерията "Лукойл" и намерението на служебния ка... 

"Ще донеса ценен и подходящ опит в мисията в София. Безопасността на американските граждани и служителите
в посолството ще е първостепенната ми задача". Това заяви номинирания за посланик на САЩ у нас Кенет Мъртън
по време на изслушването му в Сената. Според него - след като България става част от НАТО, тя има огромен
принос за сигурността в организацията. Той изтъкна факта, че български войници с... 

Дата: 30.11.2022 10:22
Медия: Moreto.net

Заглавие: Volkswagen: Високите цени на енергията ще убият производството на батерии в Европа
Дата: 30.11.2022 10:20
Медия: Мениджър

Заглавие: Фондът за капиталови инвестиции на ББР ще развива високотехнологичната "Барин Спортс"
Дата: 30.11.2022 10:20
Медия: Банкеръ

Заглавие: България ще получи 20 млрд. лева, за да догонва в ЕС
Дата: 30.11.2022 10:11
Медия: Шум.бг

Заглавие: Сенатът попита бъдещия посланик на САЩ в България как ще намали зависимостта от руския петрол
Дата: 30.11.2022 13:39
Медия: Зарата

Заглавие: Казусът с "Лукойл" бе засегнат в Сената на САЩ при изслушването на новия посланик у нас
Дата: 30.11.2022 13:32
Медия: Tribune.bg

Заглавие: Казусът с "Лукойл" бе засегнат в Сената на САЩ при изслушването на новия посланик у нас
Дата: 30.11.2022 14:48
Медия: Днес+

https://manager.bg/avtomobili/volkswagen-visokite-ceni-na-energiata-ste-ubiat-proizvodstvoto-na-baterii-v-evropa
https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/fondut-za-kapitalovi-investicii-na-bbr-shte-razviva-visokotehnologichnata-barin-sports
https://www.shum.bg/article/231686/
https://zarata.info/%D1%81%D0%B5%D0%BD%D0%B0%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%BF%D0%BE%D0%BF%D0%B8%D1%82%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%B4%D0%B5%D1%89%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BA-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%B0/
https://tribune.bg/bg/obshtestvo/kazusat-s-lukoyl-be-zasegnat-v-senata-na-sasht-pri-izslushvaneto-na-noviya-poslanik-u-nas/
https://dnesplus.bg/bulgaria/kazusat-s-lukoyl-be-zasegnat-v-senata-na-sasht-pri-izslushvaneto-na-novia-poslanik-u-nas_1100098


"Ще донеса ценен и подходящ опит в мисията в София. Безопасността на американските граждани и служителите
в посолството ще е първостепенната ми задача". Това заяви номинирания за посланик на САЩ у нас Кенет Мъртън
по време на изслушването му в Сената. Според него - след като България става част от НАТО, тя има огромен
принос за сигурността в организацията. Той изтъкна факта, че български войници с... 

Плащането на данъци не е концерт по желание, коментира Георги Ангелов "офертата под условие" за 700 млн.
лева в хазнатаЗащо внезапно руската ЛУКойл реши да премести част от бизнеса си в България, може ли
бургаската рафинерия да продължи да изнася горива въпреки санкциите на ЕС и постижими ли са обещаните 700
млн. лева данъци в хазната? Икономистът Георги Ангелов коментира тези въпроси в свой пост ... 

Държавите-членки на ЕС са раздали на промишлеността безплатни кредити за замърсяване с въглероден
диоксид на стойност близо 100 милиарда евро от 2013 г. насам – повече, отколкото са спечелили от пазара на
въглеродни емисии в блока, показва ново проучване. Докато законодателите на Европейския съюз се стремят да
постигнат споразумение за реформата на въглеродния пазар на ЕС до края на годината, докл... 

Холингът отчете най-високите приходи в историята си. Почти десетократно е увеличението на финансовия резултат
в застраховането Една от водещите енергийни и финансови групи в Югоизточна Европа – Еврохолд България АД,
отчита рекордни печалба и приходи за деветмесечието, показва консолидираният отчет за периода. Общо
приходите на холдинга от януари до септември са се увеличили със 188 % за година, до... 

Коментарът на икономиста Георги Ангелов е от профила му във Фейсбук… Лукойл обяви, че вече ще плаща
корпоративни данъци в България – и то не символични суми, а огромни средства от рода на 700 милиона лева
годишно. Това на пръв поглед е чудесно и е голям пробив в проблем, по който от десетилетия няма никакво
развитие. И наистина може да се постигне пробив, но ще са нужни допълнителни усилия. Защо с... 

Българският разработчик на решение за смесена реалност QuarkXR е напът да набере над 1,7 млн. лева от
български, румънски и други европейски инвеститори, като първа стъпка от общ рунд за 2,9 млн. лева.
Технологичната компания предоставя инфраструктура за виртуална и добавена реалност с високо качество и
преди дни беше официално одобрена от румънската инвестиционна платформа SeedBlink.За настоящия... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Заглавие: Икономист: Няма пречка ЛУКойл да изнася горива, ако са от неруски нефт
Дата: 30.11.2022 15:07
Медия: Сега

Заглавие: Индустриите в ЕС са получили безплатни квоти за замърсяване за 100 млрд. евро
Дата: 30.11.2022 15:03
Медия: Euractiv Bulgaria

Заглавие: Еврохолд продължава силното си представяне и през третото тримесечие на 2022 г.
Дата: 30.11.2022 15:05
Медия: Nbox

Заглавие: Със закон да си гарантираме данъците на Лукойл в България
Дата: 30.11.2022 14:10
Медия: Икономически живот

Заглавие: Наш стартъп впечатли автомобилните производители
Дата: 30.11.2022 13:34
Медия: Списание "Логистика"

Заглавие: Обявиха стотици свободни работни места в Пловдив
Дата: 30.11.2022 09:50
Медия: Трафик Нюз

https://segabg.com/hot/category-economy/ikonomist-nyama-prechka-lukoyl-da-iznasya-goriva-ako-sa-neruski-neft
https://euractiv.bg/section/%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%B5%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/news/%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D1%83%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D0%B5%D1%81-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D1%83%D1%87%D0%B8%D0%BB%D0%B8-%D0%B1%D0%B5%D0%B7%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%BD%D0%B8-%D0%BA/
https://www.nbox.bg/2022/11/%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D1%85%D0%BE%D0%BB%D0%B4-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D1%81%D0%B8%D0%BB%D0%BD%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D1%81%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81/
https://ikj.bg/glasove-mneniya/sas-zakon-da-si-garantirame-danatsite-na-lukoyl-v-balgaria/
https://www.logistika.bg/bg/menu/23/post/30449/Nash-startyp-vpechatli-avtomobilnite-proizvoditeli?page=
https://trafficnews.bg/plovdiv/obiaviha-stotitsi-svobodni-rabotni-mesta-plovdiv-263520/


ДИРЕКЦИЯ РЕГИОНАЛНА СЛУЖБА ПО ЗАЕТОСТТА - ПЛОВДИВ СВОБОДНИ РАБОТНИ МЕСТА КЪМ 29.11.2022г.
Дирекция регионална служба по заетостта обяви свободните работни места към 30.11.2022г. за Пловдив и
областта. Вижте какво се предлага: БЮРО ПО ТРУДА - ПЛОВДИВ Работни места за специалисти с висше
образование 5 Агент, спорт 1 Експерт, труд и работна заплата 1 Инженер, електрически подсистеми 1 Касиер,
домакин... 

"Напълно заслужено е удвояването на вниманието на САЩ към района на Черно море. Известно ми е, че нашата
администрация работи за това как да използваме някои наши оперативни действия в чужбина" Нито веднъж на
сенатското изслушване за одобряването му като нов посланик на САЩ в България номинираният Кенет Мъртън не
произнесе думата "корупция". Изобщо не се спомена в залата за най-масовото санкционир... 

В края на динамичната 2022-ра, когато пазарът на имоти отново бележи своите пикови моменти, група млади
брокери влизат устремено в сегмента на пловдивските агенции за имоти. При тях водещи са доброто партньорство
и солидарността. Габриела Иванова е новият председател на Националното сдружение "Недвижими имоти" -
Пловдив. Мирослав Язов едва ли има нужда от представяне. Той започва кариерата се едва... 

Срокът за кандидатстване за безвъзмездна помощ за саниране на жилищни сгради да бъде променен до 31 май
2023 г. Това предвижда публикуван проект на Насоки за кандидатстване за предоставяне на средствана на сайта
на МРРБ, съобщиха от Община Хасково. Предвидено е и изменение в разпределението на финансовите средства
по процедурата, като за всяка община е определена максимална стойност на безвъзмездн... 

Точно 23 119 българи са декларирали годишни доходи от над 120 000 лева. Това са официално най-богатите
българи, тъй като са изкарвали по над 10 000 лева на месец, сочи справка на министерство на финансите за
миналата година. На тези доходи са начислени данъци в размер на 775 млн. лева, уточнява министърът на
финансите Росица Велкова. Други 56 404 човека са декларирали, че са получили през предходн... 

Служебният кабинет се е замозабравил – нарушава конституцията, обвини Асен ВасилевСлужебният премиер
Гълъб Донев и финансовата министърка Росица Велкова няма да се явят в парламента и днес, както поискаха от
"Промяната". Декларацията на ПП, с която кабинетът на президента да бъде задължен да внесе нов бюджет, бе
подкрепена от БСП, ДБ и "Възраждане" и мина. После от ПП настояха и премиерът лично да... 
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Заглавие: Новият посланик на САЩ на изслушване: Нито дума за корупция, но конкретен въпрос за "Лукойл"
Дата: 30.11.2022 15:03
Медия: Big5.bg

Заглавие: Брокерите от НСНИ-Пловдив: Имотите остават класика, ако говорим за дългосрочна инвестиция
Дата: 30.11.2022 15:00
Медия: Марица

Заглавие: Вижте промените за безплатното саниране на жилищата  
Дата: 30.11.2022 14:12
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Богаташите на България: 23 000 души официално разполагат с над 10 000 лева на месец
Дата: 30.11.2022 14:05
Медия: Подбалкански новинар

Заглавие: Гълъб Донев и финансовата министърка отказаха да отидат в парламента, ще следят заседанието от
разстояние
Дата: 30.11.2022 13:58
Медия: Breaking.bg

Заглавие: Нов ляв фронт иска властта, кани и БСП, но без Нинова
Дата: 30.11.2022 10:11
Медия: Vratsa GUIDE

https://www.big5.bg/2022/11/30/%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BA-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%B0%D1%89-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D1%81%D0%BB%D1%83%D1%88%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD/
https://www.marica.bg/imoti/brokerite-ot-nsni-plovdiv-imotite-ostavat-klasika-ako-govorim-za-dlgosrochna-investiciq
https://novini.vratsa.eu/bg/vizhte-promenite-za-bezplatnoto-sanirane-na-zhilishtata-/
https://www.pbnovini.com/balgariya/2022/bogatashite-na-balgariya-23-000-dushi-ofitsialno-razpolagat-s-nad-10-000-leva-na-mesets/
https://breaking.bg/politika/galab-donev-i-finansovata-ministarka-otkazaha-da-otidat-v-parlamenta-shte-sledyat-zasedanieto-ot-razstoyanie/
https://novini.vratsa.eu/bg/nov-lyav-front-iska-vlastta-kani-i-bsp-no-bez-ninova/


Нова лява коалиция ще дебютира в евентуалните предсрочни парламентарни избори през март и на местния вот
следващата есен. Тази заявка направиха участниците в кръглата маса "Лява България", напълнила зала 7 на НДК
вчера с добре познати червени кадри, повечето напуснали БСП или преминали към вътрешната опозиция на
соцлидера Корнелия Нинова. Форумът събра президентът (2012-2022 г.) Георги Първанов, л... 

БАН отличи с Почетен плакет ЗЛАТЕН института Институтът за ядрени изследвания и ядрена енергетика (ИЯИЯЕ)
при Българската академия на науките чества 50 години от създаването си с тържествено събрание, което се
проведе в зала "Проф. Марин Дринов" на Академията. Почетен плакет ЗЛАТЕН присъди БАН на Института.
Отличието е за изключителен принос за развитието на съвременните фундаментални и научно-при... 

САЩ ще помагат за преодоляване на българската енергийна зависимост от Русия, включително и срещу износа на
преработени в "Лукойл Бургас" руски петролни деривати. Това обясни номинираният за нов посланик на САЩ в
България Кенет Мъртън, който бе изслушан в Комисията по външни отношения на американския Сенат.
Дипломатът не говори за проблемите с корупцията в България и закона "Магнитски", но получи ... 

Първата след началото на пандемията на коронаривирус Сурва подготвя Община Перник. След като дълги години
хората искаха да има фестивал, но заради пандемичните мерки Сурва отпадаше, сега участници и зрители се
надяват да има фестивал. Три години без Сурва. Първата година отмениха Сурва, заради водната криза. Нямаше
вода, където да се изкъпят хората и можеше да гръмне епидемия. Втората и трета годи... 

Views 10724 Президентът на Германия Франк-Валтер Щайнмайер призова Република Северна Македония да
признае наличието на българска етническа общност в страната, съобщава БГНЕС. Той пристигна във вторник на
двудневно официално посещение в столицата Скопие, след което ще продължи към съседна Албания. Двете
балкански страни започнаха преговори за присъединяване към Европейския съюз през юли в рамките н... 

Каквото и да е новото израелско правителство, желанието на ЕС е да продължи сътрудничеството в
икономическата сфера, технологиите, туризма и научните изследвания. Това заяви пред БНР Димитър Цанчев,
ръководител на Делегацията на Европейския съюз в Израел. По думите му ЕС ще продължи да поставя
въпросите, свързани с мирния процес и ситуацията в палестинските територии: "ЕС винаги е поддържал правот... 

"Лукойл" обяви, че вече ще плаща корпоративни данъци в България - и то не символични суми, а огромни средства

Заглавие: 50 години Институт за ядрени изследвания и ядрена енергетика на БАН
Дата: 30.11.2022 13:23
Медия: Българска академия на науките

Заглавие: САЩ ще помагат на България за "Лукойл". Какво каза новият американски посланик у нас
Дата: 30.11.2022 13:10
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Сурва се завръща! Правят Румен Радев патрон на фестивала, гонят Митрофанова като гост
Дата: 30.11.2022 11:08
Медия: За Перник

Заглавие: Германия натиска РСМ да признае българската общност
Дата: 30.11.2022 14:35
Медия: news 24

Заглавие: Димитър Цанчев: Каквото и да е новото израелско правителство, ЕС иска сътрудничество
Дата: 29.11.2022 11:29
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Плащането на данък от "Лукойл" не е доброволен избор
Дата: 30.11.2022 15:04
Медия: Mediapool.bg

https://www.bas.bg/?p=41965
https://www.mediapool.bg/sasht-shte-pomagat-na-bulgaria-za-lukoil-kakvo-kaza-noviyat-amerikanski-poslanik-u-nas-news342445.html
https://zapernik.com/za-pernik/148105/
https://news24sofia.eu/germaniya-natiska-rsm-da-priznae-balgarskata-obshtnost/
https://bnr.bg/post/101743482/izrael
https://www.mediapool.bg/plashtaneto-na-danak-ot-lukoil-ne-e-dobrovolen-izbor-news342455.html


от рода на 700 милиона лева годишно. Това на пръв поглед е чудесно и е голям пробив в проблем, по който от
десетилетия няма никакво развитие. И наистина може да се постигне пробив, но ще са нужни допълнителни
усилия. Защо се случва това? Една от причините е глобалната данъчна реформа, ко... 
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